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ACTA DE LA SESSIÓ DE LA PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 
 
 
Identificació de la sessió: 
Data: dimecres 7 d’octubre de 2009 
Horari: de 21 a les 23:15h 
Lloc: Centre Cívic del carrer major de la Batllòria 
 
 
Hi assisteixen per part de la comissió permanent del Consell de Poble: 
Manel Bueno Martínez, en qualitat de President del Consell de Poble 
Jesús Liñan, vocal i portaveu de  Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis a les Persones 
Eduard Vallhonesta Alarcón,  vocal i portaveu Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis  a les 
persones. 
Eudald Puig Serradell , vocal i representant de la Junta de compensació de Royal Park  
José Antoni Santos , vocal i portaveu de  Àrea de Seguretat Ciutadana  
Joan Xamaní, vocal 
Carme Lluís Puig , vocal 
Cristina Galvez , vocal   
Pascuala Agulló Barón , vocal  
Josefa Úbeda, vocal 
Esther Prat Ibern, en qualitat de secretària  
 
S’excusen:  
Jordi Gómez Barrero, vicepresident 
Joan Sánchez, Joan Sánchez, vocal i portaveu de l’Àrea de Àrea de Serveis Bàsics i 
Urbanisme 
 
Representants dels partits polítics: 
Dolors Lechuga ( CIU ) 
Montserrat Vinyets (CUP) 
 
Públic assistent: 
Diversos veïns i veïnes de la Batllòria: Maria Reyes, Cipriano Fernández, Teodoro Ponce, 
Catarina Giol, Eva López, Marta Solo, Francisca Pérez, Antonia López... 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació, si s’escau de l’acta anterior. 
2. Informació del Consell de la reunió amb l’empresa Focalizza sobre l’estudi de 

desenvolupament comercial a la Batllòria 
3. Informació de la reunió de valoració de la Festa Major d’estiu 
4. Valoració de la diada del dia 11 de setembre: instal·lació de la senyera i de la placa 

identificativa 
5. Informació de les actuacions immediates d’Espai Públic i reunió amb l’àrea del dia 5 

d’octubre 
6. Proposta de la pàgina web de la Batllòria 
7. Informació de l’enquesta de percepció de seguretat de la Batllòria 
8. Valoració de la Festa dels avis, del dia 3 d’octubre,  a la Urbanització de Royal Park 
9. Seguiment i control de les diferents àrees del Consell de Poble 
10. Preparació del proper plenari del Consell de Poble, proper mes de novembre. 
11. Torn obert de paraules 
 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
El president dóna la benvinguda a Eva López, la qual s’incorpora com a vocal del Consell de 
Poble. El seu nomenament es farà efectiu en el proper Ple ordinari de la corporació.  
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1. Aprovació, si s’escau, de l’acta anterior 
El president demana als assistents si volen fer alguna esmena a l’acta de la sessió anterior.  
 
Eudald Puig demana que s’incorpori una esmena relativa a les inversions de l’Ajuntament a la 
urbanització Royal Park. Es recull l’aportació i tot seguit l’acta s’aprova.  
 
2. Informació del Consell de la reunió amb l’empresa Focalizza sobre l’estudi de 

desenvolupament comercial a la Batllòria 
El president informa que a la reunió amb l’empresa Focalizza hi van assistir Pascuala Agulló i 
Eduard Vallhonesta. 
 
Es recorda quin és l’objectiu de l’estudi, fer una diagnosi de la realitat de comerç i el 
desenvolupament econòmic de la Batllòria i una proposta d’estratègies i actuacions per millorar 
la realitat actual.  
 
Les dades genèriques que es desprenen, inicialment, apunten que hi ha 17/18 comerços amb 
ganes i amb capacitat emergent. No hi ha cap gran superfície, fet que potencia que el petit 
comerç doni resposta a les necessitats dels veïns i veïnes. És positiu també que les botigues 
de queviures obrin el diumenge al matí. Alhora l’estudi remarca que no té sentit potenciar un 
mercat setmanal perquè no podria competir amb els mercats de Riells o Sant Celoni; si que val 
la pena programar fires d’artesania o de temàtiques diverses.  
 
Tanmateix, cal reforçar i  incentivar aquest comerç potenciant el turisme en l’àmbit del patrimoni 
(turisme rural, patrimoni natural com les Llobateres i el Montnegre...). Cal reforçar també el 
turisme gastronòmic; l’Estanc n’és un bon referent amb l’oferta d’esmorzars i dinars. 
 
Pascuala Agulló afegeix que valdria la pena reforçar la fira de l’Esperança i que aquest any 
seria una bona oportunitat per començar a treballar-hi.  
 
Montserrat Vinyets pregunta quan es lliurarà l’estudi. 
 
El president respon que estarà enllestit ben aviat i que es lliurarà a finals d’octubre. 
  
3. Informació de la reunió de valoració de la Festa Major d’estiu 
El president informa que fa alguns dies que es va fer la valoració de la Festa Major d’estiu en la 
qual van participar representants de les entitats, Consell de Poble i de l’Àrea de Cultura de 
l’Ajuntament. 
 
La festa es valora molt positivament: hi ha hagut molta participació, s’ha fet un molt bon treball 
conjunt entre entitats, Consell i Ajuntament i es van concretar alguns aspectes a millorar l’any 
vinent: que el ball del diumenge a l anit no acabi tant d’hora, organitzar millor l’itinerari del 
cercavila de bicicletes... 
 
S’ha programat una propera reunió per al 27 d’octubre en la qual es començarà a treballar en el 
programa de la Festa Major d’hivern. Es treballarà amb el mateix format que a l’estiu: entitats, 
Consell de Poble i Ajuntament. 
 
4. Valoració de la diada del dia 11 de setembre: instal·lació de la senyera i de la placa 

identificativa 
El president recorda que van ser diferents membres del Consell de Poble els que van fer la 
proposta d’instal·lar una senyera i una placa identificativa del Consell en aquest centre cívic. 
 
Considera molt positiu que aquest edifici sigui la seu institucional del Consell de Poble. Perquè 
potència el paper d’aquest òrgan de participació i reforça la seva identitat.  
 
Inicialment, s’havia plantejat de col·locar la placa i la senyera per la festa major d’estiu però 
després de valorar-ho conjuntament amb l’Àrea de Cultura es va acordar que era una bona 
proposta fer-ho per l’11 de setembre. De cara a l’any vinent es pot plantejar de fer algun acte 
institucional durant la Diada. 
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El president agraeix l’interès i la bona disponibilitat de l’Ajuntament d’atendre aquesta 
demanada del Consell de Poble. Alhora suggereix que es revisi l’angle d’inclinació de l’asta per 
evitar, si és possible,  que la senyera s’enrotlli.  
 
5. Informació de les actuacions immediates d’Espai Públic i reunió amb l’àrea del dia 5 

d’octubre 
El president explica que periòdicament es reuneix amb les diferents àrees de l’Ajuntament per 
traslladar algunes inquietuds o necessitats del Consell o dels veïns i veïnes de la Batllòria i 
afavorir el treball conjunt. 
 
Fins ara hi havia hagut demandes puntuals a l’Àrea d’Espai Públic que sempre s’havien atès 
però calia fer una trobada conjunta per fer un repàs més exhaustiu d’algunes demandes i 
necessitats. En aquest sentit, fa alguns dies es va fer una reunió entre el Consell de Poble i el 
regidor i el director de l’Àrea d’Espai Públic i es van concretar les actuacions següents: 
 

- Cementiri Municipal:  
o està fent un manteniment de cara a la festa de Tots Sants  
o durant les properes setmanes s’endreçaran les escales; hi ha ciment-porland 

que està en molt mal estat i si tirarà formigó. 
o S’ha pintat i el retoc final es farà a finals d’octubre  
o S’ha col·locat una porta metàl·lica a la caseta que hi ha al cementiri 

 
Caterina Giol reclama que es netegi i es faci un manteniment tot l’any,, no només per la festa 
de Tots Sants. 
 
Carme Lluís diu que es paga el mateix impost que a Sant Celoni i que no es poden comparar 
l’estat dels dos cementiris. 
 
El president recull la demanda i continua exposant: 
 

- Voreres: 
o amb el FEIL (Fons del Govern Estatal) s’està actuant en aspectes 

d’accessibilitat i s’estan millorant bona part de les voreres. 
- Pollancre de la Roca Umbert: 

o durant les properes setmanes es podarà per evitar que hi hagi perill per les 
persones. 

 
Caterina Giol valora molt positivament la millora a les voreres perquè era una necessitat 
important per les persones amb discapacitat o cotxets i cadires de rodes. Alhora comenta que 
cal preveure la poda dels arbres del Camp d’Esports. 
 
Carme Lluís diu que també cal preveure trobar una solució a la vorera de la plaça de l’església. 
 
El president respon que en els propers dies també s’arranjarà la vorera de la plaça. En quant a 
la poda dels arbres; l’Àrea d’Espai Públic ho té programat però cal fer-ho en el moment adequat 
de l’any. Hi ha diferents criteris en el tema de la poda i seria interessant fer una trobada entre 
tècnics municipals i veïns per contrastar aquests criteris. 
 
Tot seguit, el president continua exposant: 
 

- Bancs: 
o alguns avis i àvies havien traslladat aquesta demanda. Es preveuen substituir 

els bancs de la plaça de l’església per bancs nous; els vells s’instal·laran en el 
camp d’esports. 

o cal determinar també, on cal instal·lar altres bancs nous. Demana a la comissió 
de la gent gran que faci una proposta. 

- Papereres: 
o s’instal·laran noves papereres; cal fer també una proposta 
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Caterina Giol exposa que hi ha un greu problema amb els excrements dels gossos. Hi ha 
alguns camins que no es pot caminar de nit de tantes cagarades que hi ha; és un problema 
greu d’incivisme i caldria sancionar-ho. 
 
El president explica que a través d’un pla d’ocupació l’Ajuntament contractarà, properament, un 
agent cívic per controlar les actituds incíviques de les persones i si cal sancionar. 
 
Montserrat Vinyets demana quina sanció es preveu. 
 
El president respon que l’agent cívic informarà a la policia local d’aquestes actituds i hauran de 
ser aquests agents qui sancionin. 
 
Montserrat Vinyets considera que abans de sancionar cal conscienciar als batlloriencs i 
batllorienques.      
 
El president hi està d’acord, diu que abans s’intentarà conscienciar i si cal es sancionarà. 
 
Dolors Lechuga afegeix que fa mig any es va fe runa campanya informant a tots els veïns en el 
tema dels gossos (excrements, que calia portar-los lligats...) fins i tot es concretava la possible 
sanció que hi podia haver. Malauradament no va servir de massa; hi ha persones que no volen 
ser avisades que s’encaren i que es viuen situacions molt desagradables. 
 
El president afegeix que certament és un tema molt complicat, que sempre s’han anat fent 
actes de conscienciació però cal molta constància per canviar actituds. Aquest agent cívic pot 
anar molt bé. 
 
Caterina Giol afegeix que cal traslladar a l’Àrea d’Espai Públic que periòdicament caldria 
netejar el canyissar que hi ha a tocar del camp de futbol; hi ha molt brutícia. 
 
El president recull també aquesta demanda i comenta que la farà avinent a l’Àrea implicada. 
 
6. Proposta de la pàgina web de la Batllòria 
El president dóna la paraula a Esther Prat perquè exposi la proposta que fa l’Àrea de Cultura i 
l’Àrea de Comunicació per millorar la web de la Batllòria. 
 
Esther Prat explica que els objectius que es planteja l’Ajuntament en quant a la web de la 
Batllòria són: 
 

- Afegir els continguts sobre la Batllòria que els veïns esperen trobar: facilitats en els 
tràmits, entitats de la Batllòria, patrimoni... 

- Corregir i completar la informació que hi ha. 
- Millorar l’aspecte (imatges, disseny...), facilitar la navegació i la interrelació amb la 

informació que ja hi ha al conjunt del web municipal. 
 
Les propostes de millora són: 

- S’afegiran quatre opcions més en el menú: equipaments públics, entitats, horaris 
de transport, imatges dels esdeveniments d ela Batllòria. 

- A l’apartat de “situació” s’incorporarà un mapa del Google Maps amb una breu 
introducció de la Batllòria. 

- S’ampliarà l’apartat de patrimoni 
- Afegir les dades i les actes que falten en l’apartat del Consell de Poble. 

 
Tot seguit es demanen altres millores que es poden introduir: 
 
Caterina Giol demana que sigui més senzill fer queixes o propostes des de l’apartat del web de 
la Batllòria i que s’expliqui en la introducció l’origen de la Batllòria. 
 
Es recull la proposta i s’acorda tirar endavant amb les millores. 
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7. Informació de l’enquesta de percepció de seguretat de la Batllòria 
El president exposa que una de les àrees de treball del Consell de Poble és la de seguretat 
ciutadana. En aquest sentit, durant els darrers mesos s’ha anat treball en diferents temes amb 
la finalitat de millorar alguns aspectes. 
 
Per tal de conèixer la percepció que tenen els batlloriencs i baltllorienques dels aspectes de 
seguretat, s’ha elaborat una enquesta d’opinió. No és una consulta institucional, sinó que és un 
estudi que fa el Consell de Poble de la Batllòria i que tot seguit es contrastarà amb 
l’Ajuntament. La setmana passada es va lliurar a tots els comerços de la Batllòria i als veïns i 
veïnes de Royal Park en els propers dies es demanarà la col·laboració de les entitats i 
finalment a la resta de veïns i veïnes. 
 
El president informa, també, que aquest matí ha estat parlant amb l’alcalde en relació a 
l’enquesta. Francesc Deulofeu li ha recomanat que es faci amb molta cura per no generar 
malentesos, que cal fer-ho amb una metodologia de treball adequada i que es pot demanar a 
un organisme especialitzat en enquestes d’opinió perquè pugui assessorar al Consell de Poble.  
 
El president remarca, novament, que no és una consultat oficial sinó senzillament una 
prospecció des del Consell de Poble. Tot seguit dóna la paraula a José Antoni Santos perquè 
comenti el contingut de les preguntes. 
 
José Antoni Santos fa lectura de les diferents preguntes de l’enquesta: 
 
Seguretat 

1. Creu vostè que la Batllòria és un lloc segur (sí/no) 
2. En algun moment de la seva estada  a la Batllòria ha tingut un incident del qual ha 

necessitat la policia local o els mossos d’esquadra? (sí/no) 
3. El temps que ha trigat en venir la policia o els mossos d’esquadra des del moment de 

ser avisats considera que ha estat el correcte? (sí/no) 
4. Quin creu que és la millor solució per la Batllòria? 

a. Que la Policia Local de Sant Celoni tingui més dotacions policials per garantir 
millor cobertura a la Batllòria 

b. Tenir una dotació de policia local exclusivament pel poble de la Batllòria i Royal 
Park. 

c. La situació actual és l’adequada. 
5. Quina puntuació dóna a la seguretat de la Batllòria (de l’1 al 10) 

 
Civisme 

6. Considera que a la Batllòria hi ha actes d’incivisme? (sí/no) 
7. Creu oportunes les solucions preses per l’Administració al respecte? (sí/no) 
8. Si creu oportú, faci els seus suggeriments 

 
Jesús Liñan pregunta qui ha redacta les preguntes de l’enquesta. 
 
José Antoni Santos respon que les ha elaborat la comissió de seguretat del Consell de Poble. 
 
El president afegeix que és neutral i que en cap cas hi ha partidisme polític. Demana a la 
regidora Dolors Lechuga la reunió trimestral que fan periòdicament amb la voluntat de 
comentar, entre d’altres, el resultat de l’enquesta. Així mateix, properament es farà una reunió 
amb Mossos d’Esquadra per comentar també aquest tema. 
 
8. Valoració de la Festa dels avis, del dia 3 d’octubre,  a la Urbanització de Royal Park 
El president dóna la paraula a Eudald Puig perquè en faci la valoració. 
 
Eudald Puig explica que encara no hi ha hagut temps per fer una valoració formal de la festa. 
De tota manera hi van participar unes 70 persones i la impressió és que va anar molt bé; els 
avis van estar molt contents. 
 
Dolors Lechuga i Manel Bueno corroboren la bona valoració de la festa. 
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Eudalt Puig afegeix que caldria millorar l’accessibilitat i la senyalització fins la urbanització. 
 
El president prèn nota i comenta que caldrà treballar-ho amb els dos Ajuntaments: Sant Celoni i 
Riells i Viabrea.  
 
9. Seguiment i control de les diferents àrees del Consell de Poble 
El president exposa que en els diferents punts que s’han anat exposant s’ha especificat el 
treball de les diferents àrees i comissions del Consell de Poble: seguretat, cultura, espai  públic, 
comissió estudi de desenvolupament econòmic...  
 
Demana als membres del Consell si volen afegir alguna cosa més. 
 
Eudald Puig comenta que pel que fa als aspectes de millora de la urbanització de Royal Park hi 
ha una reunió concertada amb l’Àrea d’Entorn de l’Ajuntament el proper 24 de novembre. 
 
El president afegeix que recentment s’ha aprovat la llei d’urbanitzacions i que hi ha la 
possibilitat de presentar projectes d’urbanització perquè la Generalitat els subvencioni. 
 
10. Preparació del proper plenari del Consell de Poble, proper mes de novembre. 
El president informa que la propera reunió del Consell de Poble serà un plenari. Es convocarà 
per al proper dimecres 4 de novembre, a les 9 del vespre.  
 
11. Torn obert de paraules 
El president obre el torn obert de paraules. 
 
Joan Xamaní demana informació en relació als aspectes de seguretat; creu que caldria revisar 
l’horari de l’enllumenat públic; a partir de les 23h es baixa la intensitat lumínica però hi ha 
alguns punts que caldria revisar-los perquè no hi ha prou llum i no hi ha seguretat. Així mateix 
caldria valorar si cal instal·lar càmeres de seguretat en algun punt. 
 
El president comenta que instal·lar càmeres de seguretat és un aspecte molt delicat; està molt 
regulat i cal preservar la intimitat de les persones. 
 
Joan Xamaní també demana que s’informi sobre les emissions que té l’antena de telefonia; 
quins perjudicis pot tenir per les persones. 
 
El president recull la demanda d’informació i diu que es traslladarà a l’Àrea d’Entorn de 
l’Ajuntament. 
 
Joan Xamaní pregunta també quin protocol d’actuacions s’està seguint en el tema de la grip A. 
 
El president diu que és el Departament de Sanitat de la Generalitat de Catalunya qui està 
determinant els diferents protocols a seguir en relació a la grip A i l’Ajuntament de Sant Celoni 
està seguint totes les actuacions que es van determinant. 
 
Joan Xamaní demana informació relativa a l’emplaçament del nou hospital; creu que té un 
abast territorial del tot el Baix Montseny i que no es pot descartar emplaçar-lo a la zona de la 
Batllòria. 
 
El president explica que hi ha una comissió constituïda per l’alcalde i regidors de tots els grups 
municipals la qual treballa valorant diferents emplaçaments. 
 
Joan Xamaní explica que cada dia hi ha molta activitat de bombers i ambulàncies i caldria 
valorar que hi hagués un dispositiu a la zona de la Batllòria per poder actuar amb més 
rapidesa. 
 
El president recull la demanda i diu que caldrà traslladar-la a la comissió de seguretat. 
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El president informa que el proper 9 de novembre hi ha la diada de la gent gran. Tots els avis i 
àvies que hi vulguin participar disposaran d’un bus gratuït fins a Sant Celoni; cal inscriure-s’hi  
prèviament per fer la previsió de places. 
 
Sense cap altre punt a tractar, el president dóna per tancada la sessió a les 23.15h. 
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